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Bestyrelsesmøde i F.f.I-fodbold 
 
Dato: tirsdag d. 28. januar 2020 
 
Tid: 18.30-20.30 
  
Sted: Fodboldvej 
 
Ordstyrer:  Anders Brandt Sørensen  
Referent:  Poul Beck 
 

Dagsorden / Referat 
Tilstede: Anders B. Sørensen (F), Ole Lyng, John Nygaard, Lindy Wiis, Thomas Levorsen, Hans Bolvig. 

Afbud: Pernille, Pauli, Helge 
 
 

1. Godkendelse af referat fra seneste 
bestyrelsesmøde 
 
Sagsfremstilling 
 … 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at referatet godkendes.  
 

Godkendt  

2. Rødt Klubhus og kunstgræs 
 
Sagsfremstilling 
Det røde klubhus ligger stille pt. Der er intet nyt at 
melde, så indtil videre er tingene, som de altid har 
været. 
 
 
Ejendomscentret har nu her i december taget kontakt 
til ALLE klubber i nærheden, som kunne tænkes at 
ville være en del af kunstgræsbanen. Jeg har meddelt, 
at Ffi-fodbold nok skal sætte sig for borendende i det 
kommende forhandlinger. 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter 
situationen 

 
 
 
 
Seif og Skagen har vist interesse, der 
afholdes møde den 13. februar på FBV 
Hvordan skal tiderne fordeles, efter 
indskud eller?  
Hvad vil VI, hvad gør VI? 
 
Efterfølg. holdes der et møde m. 
Ejendomscentret 
Anders, Ole, John og Hans deltager 

 
 
 
 
ABS 
 
 
 
 
 
 
ABS 

3. Generalforsamling 
Sagsfremstilling 
Forberedelse af generalforsamling 
Indstilling 
… 

Dato torsdag den 12. mart kl. 19.oo 
 
Annoncering iflg. vedtægterne 
 
Pernille, Ole og Lindy er valgt for 2020. 
Pernille ønsker at udtræde,  
Pauli, Helge, og Thomas er på valg i 
2020, alle er klar til en ny periode 
 
Martin Høeg er foreslået som dirigent 

 
 
PB 
 
 
 
 
 
 
ABS 
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Christian Bang forespørges 
Søren Aage Hansen forespørges, har 
takket nej 

TL 
Ol 

4. Orientering om nyt opkrævningssystem 
 
Sagsfremstilling 
Poul orienterer om vores nye automatiske 
kontingentopkrævningssystem 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen tager 
orienteringen til efterretning. 
 

 
Det nye system sættes i gang, 
udfordring er: 
                            - enkelte spillere der  
                               gerne vil dele deres    
                               kontingent? 
                            - Vinterkontingent ?? 

 
PB 

5. Den fremtidige økonomiske situation i klubben 
efter ny praksis i fordeling af 
folkeoplysningsmidler 
 
Sagsfremstilling 
John og Anders orienterer om de mulige økonomiske 
konsekvenser af den nye praksis vedr. 
folkeoplysningsmidler, og møde med forvaltningen 
om sagen. Det kan se ud som, at det kan give en 
økonomiske bet for Ffi på 450.000kr i form af lavere 
lokaletilskud. Det skal i fremtiden opgøres på en 
måde, som ikke er gunstig for Ffi-fodbold. 
Indtil videre er der lagt op til (fra forvaltningens 
side), at vi ser tiden an. 
Alle fodboldklubber bliver ramt af denne ordning, og 
sagen er også drøftet med formanden for Bangsbo og 
Skjold. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen tager 
orienteringen til efterretning og beslutter den 
fremtidige fremgangsmåde i forhold til forvaltning og 
det politiske system. 

Anders orienterede herom. 
 
Der er forståelse i forvaltning og i 
Kultur og Fritidsudvalget for 
problemet og der arbejdes ihærdigt 
med en løsning af problemet. 
 
 

 
 
 
PB 
 
 
 
 
 
ABS 
JNM 

6. Ungdomsspillere og andre klubber 
 
Sagsfremstilling 
Michael Jørgensen deltager. Vi skal vende løst og fast 
om andre klubbers tiltag i forhold til ungdom og 
vores egen. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter sagen. 

 
 
Bestyrelsen mener at der er en 
uskrevet regel, at henvendelse til 
ungdomsspillere går gennem klubben. 
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7. Presse 
 
Sagsfremstilling 
Vi går i gang med et nyt fodboldsår. I den forbindelse 
skal vi overveje, om vi skal slå tonen an og melde 
noget ud om, hvordan vi ser det kommende år. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen vælger punkter 
til en pressemeddelelse/pressehenvendelse 

 
Anders laver en pressemeddelelse 
 
Der er igangsat et samarbejde med 
Nordjyske Medier vedr. annoncering i 
2020 

 
ABS 
 
PJ - 
PB 

7. Budget 
 
Sagsfremstilling 
John fremlægger budgetforslag 
 
Indstilling  
Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender 
budgettet 

 
John fremlagde budgetter, ud fra de 
forskellige scenarier, vi afventer 
afklaring på punkt 5 før det endelige 
budget kan godkendes. 

 
ABS 
/ 
JNM 

8. Evt. Der er et ønske fra nogen unge om at 
træne/spille fodbold for sjovt 
(begrænset kontingent) en løsning 
kunne være et Ungdoms-legendes hold 
 
DBU har opstartet e-sport, Ole 
undersøger 
 
Lotte Kvitsau driver Cafeteria, 
 
 
Næste møde 5. marts 18.30 
 
 

 
 
TL 
 
 
OL 
 
 
PB 

 


